
Zápis č,6 l 2022

ze zasedání zastupitelstva obce Blatnička, kíeré se konalo dne 15.12.2022 v 19.00 hodin
v zasedací místnosti obecního uřadu v Blatničce.

Program:
1. Projednání návrhu rozpočtu obce na rok2023 .

2. Projednání střednědobého výhledu rozpočtu obce na rok2024-2026 ,

3. Projednání a schválení íinančního daru na provoz autobusu
Pasúelka.

4, Projednání a schválení směrnice pro zaďávánízaká7,ekmalého
rozsahu.

5. Projednání a schválení Místního programu obnovy obce na rolry
2023 - 2028.

6. Zhodnocení roku 2022.
7, Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů.
8. Žáďostiobčanů a organizací.
9. Různé.
10.Diskuze.

Techniclrý bod:
Starosta přivítal přítomné a zahájil jednan1 ZO. Konstatoval, že je přítomno 7 ělenů
zastupitelstva. K platnému usnesení jsou zapotřebí 4 hlasy.
ZO je tedy usnášeníschopné. Informace o konáni ZO byla řádně zveřejněna v souladu se
zél<onem- příloha č.1.
Přítomni: dle prezenční listiny - příloha č.2.

Zapisovatelem byl jmenován Ing. Jana Vašíěková, členka zastupitelstva.
Zápís z minulého ZObylřádně ověřen a je k nahlédnutí v kanceláři OÚ.
Ověřovateli zapisu jsou nawženi: Bc. Rostislav Němeček, místostarosta obce a Marian
Jemelík, Ólen zastupitelstva, oba s návrhem souhlasí.

Hlasování: pto 7, proti 0, zdržel se 0 .

Usnesení é.111212022
ZO schvaluje ověřovatele zápisu Bc. Rostislava Němečka, místostarostu obce a Mariana
Jemelíka, člena zastupitelstva.

Přihlásil se Václav Hučík a navrhl: Zrušení dnešního veřejného zaseiláníZO.
S odvoláním na jednací řád zastupitelstva obce, článek 3, odstavec 2, ctttljiz Předkládané
materiály musí být zpracovény tak, aby umožnily členům zastupitelstva obce komplexně
posoudit problematiku, a přijmout účinná opatření.
Nebyly dodány materiály - podrobný program projednávaných bodů a k tomu kompletní
patřičná dokumentace.

Starosta se ho zeptal, proč odešel zptacovní porady zastupitelů v pondělí 12.12,2022, že tart
se všechny body projednávaly a zeptal se ostatních zastupiteli, zdajsou řádně připraveni a
vědí co se bude projednávat. Ostatní zastupitelé jednotlivě odpověděli,ževédí co se bude
projednávat . Starosta přesto podal návrh na zrušení dnešního zastupitelsta obce .

Hlasování: pro 1 Václav Huěík, proti 6 , zdtžel se 0.
Usnesení č.2lt2l2022
ZO neschvaluje zrušení dnešního zastupitelstva obce.



Po té starosta přednesl program dnešního zasedártl Přihlásil se Václav Hučík a chtěl doplnit
do programu (odměnu Kamilu Markovi, členu konholního výbor, doplnění kontroly kroniky
obce a doplnění jednacího řádu zastupitelstva). Starosta roáodl, že se §rto body projednají
v bodu 9. Různé. Ostaúí s tím souhlasili. Potom bylo zahájeno hlasovaní o zveřejněném
progťamu.

Hlasování: pro 6, proti 1 Václav Hučík, zdtžel se 0.

Usnesení é.311212022
ZO schvaluje zveřejněný program dnešního zasedáníZO.

Program:
1. Projednání návrhu rozpočtu obce na rok2023 .

2. Projednání střednědobého výhledu rozpoětu obce na rok2024-2026 .

3. Projednání a schválení finančního daru na provoz autobusu
Pastelka.

4, Projednání a schválení směrnice pro zadávánízakázekmalého
rozsahu.

5. Projednání a schválení Místního programu obnovy obce na roky
2023 - 2028.

6. Zhodnocení roku 2022 .

7. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů .
8. Žáďostiobčanů a organizací.
9. Různé.
10. Diskuze .

Poté bylo přistoupeno k prvnímu bodu programu :

1. Projednání rozpočtu obce na rok 2023 .

Návrh rozpočtu na rok 2023 byl zveřejněn na uřední desce od 25 .tt .2022 - příloha č.3.

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0.

Usnesení é.411212022
ZO schvaluje rozpoěet obce na rok 2023,jak je uvedeno v píIloze é.4.

Příimv 9 230 300
Výdaie 9 230 300
Přijaté krátkod.
půjě.prostř.-
REVOLVING

81 13 800 000
Uhrazené
splátky krátkod.
přijatých
půjč.prostř.-
REVOLVING 81 14 800 000

Kontrola vyrovnanosti rozpoětu 10 030 300 10 030 300



2. Projednání střednědobého výhledu rozpočtu obce na rok2024-2026 .

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce na rok2024-2026bylzveřejněn na uŤední desce

od25.tt.2022 - příloha č. 5.

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0.

Usnesení č,511212022
ZO schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce na rok2024-2026, jakje uvedeno vpříloze
č.5.

3. Projednánía schválení íinančního daru na proyoz autobusu Pastelka.

Obec Blatnice pod Sv. Antonínkem nám poslala žádost o poskytnutí ťrnančního daru na
provoz školního autobusu,,Pastelkď've výši 35.000,-Kč, který platíme každoročně.

Hlasovrání: pro 7, proti 0, zdržel se 0.

Usnesení é.611212022

ZO schvaluje ťrnanční dar 35.000,- Kč na provoz autobusu Pastelka mezi Obcí Blatnice pod
Sv. Antonínkem, jako obdarovanou a Obcí Blatniěka, jako dárcem.

4. Projednání a schválení směrnice pro zadávániveřejných zakázekmalého rozsahu.

Starosta předložil zastupitelům směmice pto zadávání veřejných zakazek malého rozsaltu,
podle které se budeme v novém volebním období řídit při zadávání a vyhodnocovéní zaké"z;ek

malého rozsahu . Byla doplněna v souladu s novelizací zákona o zaďávání zakázek malého
rozsahu.

Hlasovaní: pto 7,proti 0, zdržel se 0.

Usnesení č. 7ll2l2022
ZO schvaluje směmice pro zadáviní veřejných zakázekmalého rozsahu - příloha č 6.

5. Projednání a schválení Místního programu obnovy obce na rolry 2023 -2028

Po ustavujícím zastupitelstw obce, přišli noqý zastupitelé Ing. Kateřina Šuránková a Marian
Jemelík s myšlenkou noqých investic do rozvoje obce Blatrrička. Jejich náwhy a strategie
budou přílohou č 7 tohoto zápisu . V některých bodech se shodujeme a na pracovních
poradách zastupitelstva jsme se dohodli, že píipravime společně nový místní program obnovy
obce Blatnička a jejich nové myšlenky do něj zapracujeme a budeme je v průběhu volebního
období snažitzrealizovat Jsou to investičně naročnější akce a je na ně nejdříve potřeba zajístít
projektovou dokumentaci a vyřídit dotace. Starosta seznámil přítomné občany a zastupitele
obce s náwhem Místního programu obnovy obce na roky 2023 - 2028. Po krátkém
projednaní a doplnění některých bodů bylo přistoupeno k schválení Místního programu
obnovy obce na roky 2023 -2028 .

Hlasování: pto 7, proti 0, zdržel se 0.

Usnesení ó,811212022
ZO schvaluje Místní progťamu obnovy obce na rcky 2023 -2028, který je přílohou č. 8 .



6, Zhodnocení roku 2022 .

Začátkem rcku 2022 nám zahájila Firma Bachan - Ing. Hanaková opraw chodníků na
horním konci . Provedli vybourání starých betonových chodníků, vybagrovaní podkladu,
osazení nových obrubníků na spodní části, navezení a zhutnění podkladu a přišla zima ,

Příchodem jara se zaéalo opět stavět . Dnes je jíž stavba předana a zkolaudována . Investice
do této stavby , včetně projektů a technického dozoru, činila 1.758.255,- Kč a byla již
zaplacena z vlastních zdrojů . Na tuto stavbu jsme minulý rok požádali o dotaci ve výši
1,.61,2.867,- Kč , byla nám schválena a letos nám byla koncem srpna proplacena z MAS PRV .

V lednu a únoru jsme zrealízova\i veřejné osvětlení v lokalitě za kostelem. Stavbu prováděla
firma Čaganek z Tasova . Celkové náklady byly 294.124,- Kě .

V únoru jsme začali realízovat Opravu rybníku Kaěak. Rybník byl na zimu částeěně
napuštěný. Po vypuštění vody ntím nejprve firma Kostelanský zHtoznové Lhoty provedla
zpevnění levého břehu, včetně záhozu lomovým kamenem. Firma Bachan - Ing. Hanáková
nám provedly zhutrění povrchu a boku bráne od pole, dosypaní hlíny na povrch i boku lvine,
věetně zaftavnéní. Přes léto se prováděla záIívkazatravnéní anapodzim se ještě vysadilo na
zapadní straně levého boku hrtáze třináct šestileťých stromů a od ČOV šestnáct ovocných
stromů . Letos jsme zde proinvestovali 780.075,- Kč.

Po ukončení stavby chodníků nám firma Bachan - Ing. Hanaková Marie ještě provedla opravu
cesty u kostela a u družstva, kdy byly staré betony a betonové panely odstraněny, provedlo se

zhutnění kamenného podsypu, položily se kari sítě a cesta se znovtr zabetonovala . Obě cesty
se opravily za31,7.530,- Kč .

Na jaro jsme prováděli těžbu dřeva v Háji . Těžbu prováděla firma Hruda ze Slavkova.
Prodejem vytěženého dřeva jsme utržili 406.277,- Kě . Po těžbě se les ještě vyčistil, prováděl
se uklid po těžbě, byl nabídnut místním občanům, kteří si odvezli větší větve a klest dávali na
hromádky k zetlení . Hodně byl letos zájem o samoqýrobu dřeva, kdy se po katasťu v lese
vytěžili suché stromy . Ttžba za vyěištění háje byla 3.300,- Kě a za samovýrobu se utržilo
34.960,_ Kč .

Sečení trávy jsme si prováděli sami víceúčelovým traktorkem DAKR a traktorkem STIGA.
Hlavně v parcích, hřištích a sečení ploch kolem potoka u silnice a na horním konci. Letos té
trávy bylo hodně, ale dokénali jsme si poradit anažáÁost oběanů jsme prováděli seěení hávy
i u cesty Il54 v intravilánu obce až po kapličku . Sečení vysoké ttávy na cyklostezce a mimo
intravilan obce , příkopu naZlabské cestě - HC4,na Lanské cestě a k vyhlídce nám provedla
opět firma Tady se maká s.r.o. z Blatnice pSA .

V srpnu jsme připravili naše tradiění srpnové hody . V pátek veěer rocková zfuava na
tanečním kole se skupinou Lord. V sobotu odpoledné bylo vítání nově narozených dětí do
života. Pro děti celé odpoledne volný skákací hrad a malování na obličej . V podvečer se děti
vyřádily na diskotéce pro ty nejmenší pod zastřešením u KD . Večer v sále kulturního domu
bylo přichystáno překvapení pro všechny zúěastněné - místní košt vín od místních vinařů a
jejich přátel . Víno bylo pěkně po celou dobu vychlazeno na požadovanou teplotu vnové
chladící skŤini, která je součástí vybavení KD . Měli jsme i zastřešení, které nám zajistila
firma Chabičovský . Večer pak pokraěoval taneěnízábavou s DH Blatnička pod pergolou KD
do pozdní noci a vydrželi jsme sedět na cestě před KD . Občerstvení po celé odpoledne a
večér zajišt'ovali rodiče a děti z FS Jasani a DFS JaseŇa . Úěast byla letos uspokojivá i díky
myšlence spojení hodů s koštěm vín .

V neděli byla mše v místním kostele. Dopolední pivko a odpoledne bylo zajištěno
v hospůdce Ve dvorku grilovaní a míchané nápoje .



V srpnu jsme nám firma Moravec provedla opravu
opravy činily 101 680,- Kě .

Y zaří nám Firma Bachan - Ing. Haniáková Marie
k Bártkovému za 166.786,- Kč .
Letos jsme celoroěně prováděli opravu KD , rekonstrukce podhledů na píísálí a galerce,
včetně výměny osvětlení za LED a vymalování, oprava v suterénu a silové elektriky a
osvětlení v prádelně . Do oprav se investovalo 538.870,- Kě .

Letos nám firma Na Mlatevni s.r.o. Uherské Hradiště prováděla, sečení trávy, zalévání
stromků a keřů v oplocenkách, následnou péči a dosazení uschlých stromků za375.266,- Kě .

Obec Blatnička přijala v roce 2022 do svého rozpočtu JMKr dotaci 250.000,- Kč na
rekonstrukci KD Blatnička, na podporu vinařství 46,70l,- Kě , na údržbu cyklostezek
41.900,- anazadržení vody v přírodě 250.000,- Kč . Na noc kostelů 23.000,- Kč , na opraw
kšíže na hřbitově 49.000,- Kč . Na údržbu terénu u přístřešku v lokalitě BORKY jsme dostali
4.945,- Kč na lesy ve vlastnictví obce a na obnovu v lesích porostů jsme získali letos
163.095,- Ké z MZe. Letos nám byly proplaceny dotace za výsadbu prvků ÚSBS ve výši
1.485.950,- Kě zfondu SFŽP, dále dotace ve výši 1,.612.867,- Kč zprogramu PRV a za
ozvučení sálu KD 317.500 zSZIF, všechny dotace jsme vlídili přes MAS Horňácko -
Ostrožsko . Celkem jsme na všech dotacích zarok2022 dostali 4.686.769 Ké .

Za rok 2022 se proinvestovalo na opravách a nových investicích cca 4.332.586r- Kč
zrozpočtu obce na tyto větší práce, včetně těch menších a přípravy projektů na příští rok .

Děkuji Všem občanům, kteří se do těchto projektů aktivně zapojovali. Peníze, které nám
zůstaly na účtech ze sdílených daní využijeme pro investice v roce 2023.

ZObere na vědomí starostou provedené zhodnocení roku 2022 .

7. Kontrola plnění schválených usnesení a rlkolŮ .

Starosta dal slovo předsedovi kontrolního výboru panu Václavovi Hučíkovi, který provedl se

členy kontrolního výboru kontrolu v kanceltíři obecního uřadu azápís přeposlal starostovi .

1) Kontrola plnění usnesení, žádostí a zadaných úkolů dle zápisů ZO:

Kontrola zápisu ó.412022 ze dne 1.9.2022

- Usneseníé.3l9l2022: Smlouva o spolupráci s Tradicemi Slovácka. Splněno.

- Usnesenié.4l9l2D22lFinanéní spoluúčast 40 000,- obce Blatnička na akci

,,Ludmily popáté.'o Splněno.

- Usnesenié.5l9l2022zFinanéní podpora Tradicím Slovácka ve výši 300 000,- Kč.
Splněno.

- Usnesenié.61912022zYýbét dodavatele wourkoutové cvičební sestavy . Bylo
splněno částečně. Starosta dodavatele vybral, čeká se na rozhodnutí SZIF' .

kííže na hřbitově . Celkové náklady

zŇala stavět stavbu zpevněné oesty



- UsneseníÓ.7l9l2022: Podpis objednávky na opravy chodníku na dolním konci od
Žufankového po KD. Bylo splněno.

Podněty občanů
- Ing. Jana Vašíčková oprava spar na cyklostezce k Blatnici a na Hluk.
- Út<ot nadále trvá. Dále bude veden pod - Út<ot ě, Ott4t2022

- Denisa Němeěkováoptavachodníku u Vaňkového Úkot splněn.

- Jarmila Hrušková nerovnosti na panelové cestě u Cyrila Minaříkového. Úkol
nadále trvá.Dále bude veden pod _ Út<ot č. O2t4t2022

Kontrola zápisu č.512022 ze dne 18.10,2022
- Usneseníč.l2l10l2022zPíijeti finančního daru od JMK. Bylo splněno.

- Usnesenié.13l10l2022zFinanční spoluúčast obce na financovaní sociálních služeb
na rok 2023 v maximální výši 73.335,-Kě. Bylo splněno. Smlouva byla odeslána
a nyní se čeká na vyjádření sociálního odboru.

- Usnesenié.l4l10l2022: Příspěvek na financováni IDS JMK pro rok2023 ve výši
41.100,- Kč. Bylo splněno

- Usnesenič.15lt0l2022: Finanční dar v hodnotě 5 tisíc pro nákup hraček. Bylo
splněno

Podněty občanů
- Václav Hučík lÍdrlhabřehu - u silnice 1154 v lokalitě u přehrady. Út<ot nadále

twá a průběžně se na něm pracuje. Dále bude veden pod - ťtt<ot č, O3t5t2022

- Dalibor Dula upozornil, stížnosto že ve večemích hodinách autobusy jen přibrzdí u
autobusové zastávL<y anezastavi. Starosta podá písemně upozornění na KORDIS
JMK. Bylo vyřízeno telefonicky. Bude sjednána náprava.

- Bc. Rostislav Němeěek informoval, že nefirnguje stará myčka na nádobí v kuchyni
ro. Útot nadále trvá. Dáte bude veden pod - Út<ot č.O4t5t2022

- Mgr. Ondřej Maňák navrhuje, aby se upravily ceny zapronájem rP. Ut<ot nadále
twá.Dáte bude veden pod - ťItrot ó. O5t5t2022

ZO bere na vědomí kontrolním výborem provedenou kontrolu plnění schválených usnesení
a úkolů .

8. Žehsti občanů a organizací

8a) Žádost o poskytnutí finančního daru

Svaz tělesně postižených Blatnice pod Sv. Antonínkem ntám poslala žádost o poskytrrutí
finaněního daru na provoz ve výši 5.000,-Kč, který platíme každoročně.
Hlasování: pto 7, proti 0, zdržel se 0.



Usnesení č,9lt2l2022
ZO schvaluje finanční dar 5.000,- Kč na provoz Svazu tělesně postižených Blatnice pod Sv.
AntoníŇem, kde jsou i naši spoluobčané .
8b) Zádost o odkoupení pozemku

Pan Moštěk Petr podal žádost o odkoupení obecního pozemku p.é. 2501 pro umístění
mobil hausu Za prár dní přišla stejná žádost mailem i od paní Ing. Katky Šuránkové a
Martina Sidona, aby jim byla pronaj ata éást tohoto pozemku. Již na pracovním zastupitelstw
starosta informoval, že natomto pozemku vedou veškeré inženýrské sítě a obec je maximtílně
pronajímá. Zasttlpitelé se dohodli, že se pozemek rozdělí na více parcel a parcela, kde vedou
inženýrské sítě se jen pronajme a sousedící parcela se dají občanům k prodeji za obvyklou
cenu. Firma Geos Morava s.r.o. Veselí nad Moravou nám vytvoří nový geometrický plé^,
schválí jej na KÚ pro Jihomoravský kraj v Hodoníně. Pak bude vyvěš en zélnét na odprodej ,
případně pronájem.

ZObere na vědomí starostou předložené řešení .

8c) Na kole dětem - Josef Zimovčák.

Starosta informoval, že se příští rok 2023 v květnu a červnu uskuteční 14. ročník sportovně -

charitativní cyklotour ,, Na kole dětem ,, - Josef Zimovčák. Jedná se o sportovní projekt na
podporu onkologicky nemocných dětí , který jsme již v minulosti dvakrát podpořili a do
Blatničky dojede peloton a bude mít u KD zastávku při druhé etapě v pátek 2.éervna2023.

Hlasování: pto 7, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení č,10lt2l2022

ZO schvaluje převzetí záštity, finanční podporu ve výši 5.000,- Kč, povolení lůít znak a
spolupráci pfi organizaci .

8d) KIub deskových her

Mgr. Iveta Němečková vede každé úterý v zasedací místnosti klub deskových her pro děti i
dospělé . Chtějí založit oficiální spolek Cenťum pro rodinu Blatnička z.s. a žádají
zastupitelstvo o svolení uvést jako sídlo spolku adresu obecního úřadu, Blatniěka 163 .

Hlasování: pro 6, proti 0, zdtžel se 1 Bc. Rostislav Němeček .
Usnesení ó.lllt2l2022

ZO schvaluje sídlo spolku Centrum pro rodinu z.s., Batnička na adrese obecního uřadu
Blatnička 163.

9. Různé

9a) Zřizení inventarizační komise .

Starosta seznámil přítomné s návrhem zíizení inventarizaění komise k zajištění inventarizace
majetku obce zarok2022. Poté bylo přistoupeno k hlasování.

Hlasování: pro7,proti 0, zdržel se 0.



Usnesení č.12ll2l2022
ZO schvaluje k zajištění inventarizace majetku obce na rck 2022 inventarizaění komisi ve

složení:
Předseda: Bc. Rostislav Němeček
Členové: Yáclav Huěík a Štěpan Maílak.
Zakulturnídům je ke stavající inventarizační komisi přičleněna paní BoŽena Maňaková,

Za Trudíce Slovácka, o.p.s. je ke stávající inventarizační komisi přiěleněna Paní Hana

Hrbáěková.

9b) Plán inventur zarok2022 .

periodická inventura majetku obce pro inventarizaění položky bude zahájena tJ2023 a

ukončena l 6.1 .2023 . Z réio inventury bude pořízen inventumí soupis maj etku._

při inventarizaci majetku se postupujó dle vnitřní Směmice č.2l20l4 k provedení

inventarizace majetku azávazktta dle vyhlášky č. 27012010 sb.

Hlasování: pro 7,proti 0, zdržel se 0.

Usnesení ó. 1311212020
ZO schvaluje plan inventur zarok2022 - příloha ě 9,

9c) Plán investic na rok 2023 .

Starosta předložil plán investic na příští rok 2023. Rekonstrukce veřejného osvětlení

v lokalitě Moěidla, rozšíření fitness centra v lese o nové workoutové prvky, dokoŇení

ffi;"# p.it useS dle schválené dokumentace, dokončení výměny povrchu chodníkŮ od

ÍÚárrk;ri,ho a od Dulovóho po KD, opravy na KD rekonstrukce parket na galerce a nad

prirarrn, silová elektroinstalace v kucňyni-a bufetu. Nakup traktoru s lesní nástavbou Pro

p.a.. 
" 

óu.cních lesích . Zpracováníprojektu avýízenístavebního Povolení na rekonsťukci

chodníků od KD po ou..oi uřad a iz io horni iavkuo věetně zhudování Parkovacích míst

p"oJr nového chodntku. Rekonstruk.. n.r";n"ho osvětlení na horním konci - výměna světel

za led osvětlení s biodynamikou . Zreálizování projektu pro zadtŽení vodY v lokalitě

Jasenová . oprava trhlin a spar na obecních cestďch,- cyklostezce a Polních asfaltových

cestách, dle výše porr.vt""te dátace , která bude vypsana v příštím r9c_9. .|4racování 
projektu

ái:ynoL* stauebniho povoleni na iekonstrukci panelové cesty podél silnice Il54 , Urgovat

Firmu kaza s.r.o. veselí nad Moravou dokončěni a zprovoznéní intemetové optické sítě po

obci Blatnička.

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 1. Nehlasoval Hučík Václav .

Usnesení é. 1411212022
ZO schvaluje plan investic na rok 2023,

9d) projednání a schválení ceny za pronájem obecního majetku .

Na minulém zastupitelstvu obce byla v diskuzi připomínka na rlpraw ceí za pronálem za

využitíkulturního áo*u a obecníhomajetku . Nairacovní poradězastuPr§l} bYtV PředloŽenY

návrhy a by1 násleáně zpraco ván ceniĚ za pronájóm obecního majetku. Byl přednesen návrh

hlasování, aby byl ceník schválen .

Hlasování: pto 7, proti 0, zdržel se 0.

Usnesení é, t5lt2l2022
ZO schvaloj..rouY.enit pron{mu obecního majetku od roku 2023, Příloha č,10 ,



9e) Poskytnutí íinančního příspěvku .

Do datové sohranky oboe došlo avízo kdotaci 60.000,- Ké za diplomy v soutěži obec roku

2022 a 46,701 za Ptezentaci vinařství v obci Blatnička tn zákJadé naší žádosti podané na

JM1(1 2022 . V listopadu pak došel příspěvek na lesy aptáce v lesích ve výši 1,63.095,-Kě z

MZa Peníze jižpřišly na účet .

Zo bere na vědomí poskytnutí finaněního daru ve výši 60.000,- Kč za diplomy v soutěŽi

Vesnice roku 2022, pioplacenou dotaci ve výši 46.701,,- Kě za prezentaci vinařství v obCi

z JMKÍ a příspěvek na lesy aptáce v lesích ve výši 1,63.095,-Ké zMZe.

9f) Informace o projektu a dotaci na budování prvkŮ Územního systému ekologické
stability na katastru obce Blatnička.

Zfitmy Projekty plus s.r.o. Uherské Hradiště, která nrám dělá administraci projektu Budování
prvků ÚSBS na katastru obce Blatnička, nám bylo doruěena mailová zptáva, žebyla podárra

iádost o poskytnutí podpory z projektu ÚSPS zadnlhý rokrealizace této akce .

zo bere informaci na vědomí.

Poté bylo přistoupeno k doplňujícím bodům, které předložil Václav Hučík , abY bYlY

schváleny usnesení na dnešním veřejném zasedéní zastupitelstva obce.

9g) Odměna pro Kamila Marka, člena kontrolního výboru .

Návrh usnesení: Odměna pro Kamila Marka, ělena kontrolního výboru, ve výŠi 800,-KČ

měsíčně.

Hlasovarú: pro 6, proti 0, zďržel se 1, Ing. Minařík Antonín.
Usnesení č. t6ll2l2022
Zo schvaluje odměnu pro Kamila Marka, člena kontrolního qýboru, ve výši 800,- Kě za
měsíc. .

9h) Kontrola kroniky.

Návrh usnesení: Provést každoroční kontrolu zápisů do kroniky obce vŽdy do 30. Června

následujícího roku. Pověřit kontrolní výbor vyžádáním, převzetím a kontrolou kronikY.

Hlasování: pto 2 Václav Hučík, Štepao Maňák , proti 3 Ing. Jana Vašíčková, Ing. Katka
Šuranková, Marian Jemelík, zdtžel se 2 tng. Antonín Minařík, Bc.Rostislav Němeěek

Usnesení č, 1711212022
ZO neschvaluje provést každoroční kontrolu zápisu do kroniky obce vŽdy do 30. Června

následujícího roku.



9ch) Doplnění jednacího řádu .

Návrh usnesení: Doplnění jednacího řádu zastupitelsWa obce článek 3o odstavec 2 - Starosta

zašle zastupitelům ňejpozději čtyři dny před konáním veřejného zastupitelstva podklady na

mail .

Hlasování: pro 1 Václav Hučík, proti 4, zdrželse 2Ing. Antonín Minařík a Štepan Maňák.

Usnesení ó, 1811212022
ZO neschvaluje doplnění jednacího řádu zastupitelstva .

10. Diskuze

Starosta nejprve poděkoval všem za práci pro obec v roce 2022, jak bývalým, novým

zastupitelům i všem občanům obce .

Dnes jsme podali žádost o ťrnanční příspěvek na obnovu a výchovu lesních porostŮ ve výŠi

35.840,- Kč na JMKí .

Na minulém zastupitelstvu Bc. Rosťa Němeěek informoval, že nefunguje stará myěka na

nádobí v kuchyni rO . rrlame jižnabídky na novou, ale je tam vadný solenoidní ventil, kteqi

pouští vodu do myčky . Byla zajištěna jeho výměna, jakož i výměna vadného termostatu na

smažící jedné panvy.

štepan Maňák dal návrh do diskuze, že pokud se bude rekonstruovat břiště za obecním

uřadem, zdanezrušit spojovací cestu mezi Knapkovým a obecním uřadem .

Tomáš Vítek _ upozomilo že je již odsouhlasena stavba FVE do 50 kWA bez stavebního

povolení . Obec u_važuje se stavbou FVE na obecních budovách . Máme nabídky, ale nemáme

ještě souhlas EGD a.s. o napojení na síťNN v jejich správě.

Dalibor Dula - znaéka Obytná zórr- kbytovce, kdo ji tam dal a zda platí , nebo zda ji
neodstranit, je neěitelná .

Václav Hučík _ rozšířit pozvánku na zastupitelstvo obce v bodě ruzné o podbody, aby

veřejnost věděla co se bude projednávat .

_ Vyvotat jednaní o řešení křižovatky za Pospíškovým - zda jí chtějí rozšířit, nebo ne .

_ KR6JE, KR6JE, KROJE - jako předseda dozorčí rady, měli několik sezení a dospěli

knénoru,že si nikdo nestěžuje, ani pracovnice ani oběané ,že je podporujem.

_ Chci se seznámit s agendou hřbitova ajeho plrány do budoucna, řešení jeho usPořádárrí .

Nevím do jaké miry máspojitost pergola Vítka Míška s obcí a se ZO. Prý se to vleČe.

Rastr u 5Ú"pu pú má sirote mezery ale mezi to by mohlo vejít přední kolo a cyklista by

spadl. kuřinův pes si svobodně nadále běhá po dědině a napadá lidi.

- příští rck2023 budeme mít výročí 100 let od zavedení obecní kroniky, diskutovat jak Pojat
dálší obecní den, zda někoho neocenit, diskutovat o možnosti píánírczliasem - jubilantŮm .



Nejblžší akce :

- 24.12 - 26.12.2022 - Y ánoční svátky .

- 27 J22022 - Hospůdka ve dvorku od 18:00 ,, Ochutrrávka vlastních vín ,, .

- 31.12.2022 _ Silvestrovský pochod do vinohradů ,, N& VyhlÍdku ,, se zajiŠtěným

občerstvením.
- 13.1. - t4.1.2023 - první kolo volby presidenta.
- t4.L2023 _ divadelní představení ,, Slovácko sa nesůdí o, . divadelní soubor Bumbác

z Hluku od 17:00 hodin
- 27.t. -28.1.2023 - druhé kolo volby presidenta .

Starosta na závér poděkoval zastupitelům za spolupráci a všem občanŮm, kteří pomálrají

dobrovolně zvelebóvat obec a zapojlji se do rťaných akcí. Jednaní dnešního zastupitelstva

bylo ukončeno ve 2t.4l hodin.

v Němeček, ověřovatel

Vyvěšeno ( i elektronicky ): 22.12.2022
Sňato ( i elektronicky ):


